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ZÁPISNICA 1  2010/2011 
ZO ZASADNUTIA KOLÉGIA DEKANA  D ŇA 14. 09. 2010 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
 

Program rokovania: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 

 

Na začiatku zasadnutia KD dekan fakulty prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík privítal  členov KD v novom 
akademickom roku 2010/2011 a zároveň  predstavil nových členov KD: doc. Ing. Helenu Vidovú, 
PhD. – prodekanku pre  vnútorné vzťahy a  PR fakulty,  Mgr. Elenu Nemetzovú - vedúcu OESČ, prof. 
Ing. Jozefa Sablika, CSc.- riaditeľa UIPH a Ing. Jaroslava Otčenáša – vedúceho OKIS.  
 
1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ: 
 

Rozhodnutie č. 15 KD 2009/2010 
KD rozhodlo o potrebe  overiť správnosť obsahu jednotlivých častí Podpisového poriadku MTF STU 
a jeho prípadnej úprave podľa pripomienok a návrhov členov VF a KD MTF STU.  
Z: prod. Vidová                                                                                           T: 05. 10. 2010 
 
 

2. VYŠŠIE GRÉMIÁ    
 
Dekan fakulty informoval o: 
- slávnostnom zahájení akademického roku 2010/2011, ktoré sa uskutoční v pondelok 20. septembra 
2010 o 14.00 hod. v Aule D. Ilkoviča na Mýtnej ul. 36 v Bratislave, 
- medzinárodnej konferencii IGIP- SEFI, ktorú slávnostne otvorí rektor STU - prof. Ing. Vladimír 
Báleš, DrSc., 
- prípravách volieb rektora  STU, ktoré sa uskutočnia dňa 25. 10. 2010. 
Zároveň z dôvodu neprítomnosti  prod. Peterku na zasadnutí KD vysvetlil prítomným predložený 
prehľad  podnikateľskej činnosti 2010 a informoval ich o ukončených a prebiehajúcich  rozvojových 
aktivitách na MTF STU. 
 
Prod. Mišútová : 
- predložila zjednodušený postup uznávania predmetov z akademického roku  2008/2009 a 2009/2010, 
- požiadala o zaslanie úväzkových listov, 
- informovala  o natáčaní  záberov  pre aktualizáciu  propagačného  videa  dňa 23.   septembra 2010 na     
  pavilóne „Z“, 
- informovala o kompenzácii kurzovného doktorandom, 
- pripomenula termín odovzdania podkladov na vyplatenie mimoriadneho štipendia doktorandom. 
 
Rozhodnutie č. 1 KD 2010/2011 
KD súhlasí, aby študentom žiadajúcim uznať predmety absolvované na MTF STU v akademickom 
roku 2008/09 a v nasledujúcich akademických rokoch, boli tieto uznané na základe žiadosti a 
predloženého výpisu skúšok. Nebude sa vyžadovať súhlas garanta predmetu. 
Z: študijní  prodekani                              T: ihneď 
 
Rozhodnutie č. 2 KD 2010/2011 
Riaditelia ústavov zabezpečia odovzdanie e - verzie úväzkových listov a podpísanej tlačenej verzie 
prehľadu úväzkov za ústav najneskôr do 24. septembra 2010. 
Z: v texte                                                    T: v texte 



ZÁPISNICA                      KOLÉGIUM DEKANA (KD) 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

STRANA: 2 / POČET STRÁN CELKOM: 3 

Rozhodnutie č. 3 KD 2010/2011 
KD zobralo na vedomie informáciu o vyplatení kompenzácie za kurzy anglického jazyka doktorandom 
v celkovej sume 840 EUR  bez pripomienok. 
Z: prod. Mišútová, Mgr. Nemetzová                 T: 30. 09. 2010 
 
Prod. Horňák: 
- informoval o dochádzkovom systéme pre interných doktorandov MTF STU a zároveň požiadal 
riaditeľov jednotlivých ústavov o spoluprácu pri kontrole dochádzky doktorandov, 
- upozornil na končiacich študentov doktorandského štúdia, ktorí majú odovzdať svoju dizertačnú 
prácu 15. 10. 2010. 
  
Prod. Vidová: 
- oboznámila prítomných s kalendáriom zasadnutí grémií MTF STU.   
 
3. RADA RIADITE ĽOV 
 
Rada riaditeľov pred KD nezasadala, doc. Čambál  preto požiadal riaditeľov ústavov o účasť na 
zasadnutí rady po skončení zasadnutia KD.  
 
4. RADA ODBOROV 
 
PhDr. Rešetová ako  novozvolená hovorkyňa rady informovala o zasadnutí rady, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 8. 9. 2010. V rade odborov privítali dvoch nových členov (Mgr. Nemetzová, Ing. Otčenáš) a 
dohodli sa na jednoročnom postupnom striedaní členov rady. Na zasadnutí rady sa rokovalo najmä o 
organizačnom zabezpečení konferencie IGIP-SEFI. 
 
5. RÔZNE 
 
Dekan fakulty: 
- informoval o predložení návrhu členov VR MTF STU na roky 2010-2014 na zasadnutie AS MTF 
STU dňa 14. 09. 2010, 
- požiadal riaditeľov ústavov UPMK a UIPH, aby nahlásili mená zamestnancov, ktorí budú 
v organizačnom výbore konferencie IGIP-SEFI a bude im poskytnuté stravovanie, 
- dôrazne upozornil riaditeľov ústavov, aby dohliadli na prezentáciu zaregistrovaných príspevkov na 
uvedenej konferencii. 
 
Doc. Schreiber: 
- v súvislosti so schvaľovaním členov vo VR MTF STU prítomným oznámil, že jeden navrhnutý člen 
do VR MTF STU nebol schválený. 
 
Prof. Janovec: 
- navrhol vyhotoviť kalkuláciu nákladov, ktoré ústav vynaloží na štúdium  jedného doktoranda, 
- informoval sa o možnostiach dofinancovania náročných akcií na ústave. 
 
Ing. Štefánková: 
- informovala o aktivitách na OAKČ (prijímacie konania, štátne skúšky, promócie), 
- upozornila na 2. ročník Letnej univerzity stredoškolákov, ktorá sa uskutočnila dňa 7. 9. 2010, 
- navrhla uvažovať o vhodných akciách propagujúcich štúdium na MTF STU, 
- pripomenula, že v súvislosti s konaním medzinárodnej konferencie IGIP-SEFI 2010 na pôde MTF 
STU, dekan fakulty ruší kompletnú výučbu na pavilóne Z , výučbu je potrebné nahradiť do konca 
októbra 2010, 
- v súvislosti s prebiehajúcou konferenciou sa na pavilóne Z nebudú vydávať obedy. 
 
Ing. Otčenáš: 
- informoval o akciách na ktorých sa podieľa OKIS (zabezpečenie fotografií pre zápisy študentov, 
výmena kabeláže, zabezpečenie WIFI signálu, tenkých klientov). 
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Ing. Ďurišová: 
- predložila aktuálne zoznamy zamestnancov na jednotlivých odboroch a ústavoch k 1. 9. 2010, 
- informovala o predložení úväzkov pre zamestnancov, ktorí budú prijatí od 1. 10. 2010, 
- informovala o pripravovanom stretnutí s dôchodcami, ktoré sa uskutoční dňa 21. 10. 2010 o 12.00  
hod. v budove na Paulínskej ulici. 
 
Mgr. Nemetzová: 
- požiadala   prítomných, ktorí  riešia oprávnenosť  výdavkov, aby  ich  konzultovali vopred a  nie  až 
dodatočne.                                                                                                                                                                                                                                                                  
 
 

PhDr. Rešetová: 
-informovala o novom úložisku skrípt a učebníc v akademickej knižnici a o prebehnutom verejnom 
obstarávaní na prevádzkovanie 10 databáz z oblasti duševného vlastníctva, 
-oboznámila prítomných so začiatkom budovania multimediálnej učebne, ktorá bude disponovať 50 
miestami (hlavne pre študentov UMAT-u). 
 
Ing. Halada informoval o: 
- prebiehajúcej realizácii projektov na MTF STU a dvoch nových schválených projektoch, 
 -príprave projektu zo štrukturálnych fondov EÚ: Podpora budovania kompetenčných centier. 
 

 
Dekan fakulty sa poďakoval členom kolégia dekana za účasť na zasadnutí a ukončil rokovanie. 
 

 
 
Zapísala: Remenárová   14. 09. 2010                        prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 
Overila:  Ing. Ďurišová                              dekan fakulty  


